
Aan gemeenteraad.
Hieronder mijn mening over het Concept RES.
 
De doelstelling is duidelijk: “we moeten van het gas af”.
In het Concept RES wordt aangegeven dat we genoeg warmte in onze regio hebben voor ons 
gebied. We hoeven geen koude voeten te krijgen.
Maar als simpele verbruiker denk ik niet alleen aan warme voeten; hoe krijg ik mijn pannetje 
aardappelen gaar?
Kennelijk moet alles elektrisch worden. Voor een eenvoudige afnemer/verbruiker zal dat 
betekenen dat mijn 4-pits-gaskomfoor moet verdwijnen en worden vervangen door een 
elektrisch komfoor. Wie legt er extra bekabeling in mijn woning aan en wie draait er voor al 
die kosten op?
En als iedereen in mijn straat extra elektrische energie gaat afnemen zal de huidige 
transportkabel niet meer voldoen; gaat Stedin dat oplossen en op wiens kosten? En als het 
donker wordt en mijn zonnepanelen (en al die andere zonnepanelen in onze regio) uitvallen 
waarmee kan mijn sobere huis-verlichting, mijn radio, mijn TV, mijn computer en al die 
andere apparatuur zoals mijn telefooncentrale, mijn huisalarm, mijn elektrische wekker en 
ga zo maar door dan gevoed worden?
Het huidige Concept RES geeft mij op die vragen geen antwoord, wie kan mij wel antwoord 
geven? Ik ben er nog niet gerust op.
Ik wens u veel wijsheid toe bij de vervolgstappen die de regio in de komende jaren zal 
moeten nemen.
Mvgr.,


